
 
 
 
 
Årsmöte Gefle Segelsällskap 2022 02 23  

Silvanum samt distansmöte i Zoom   
 
Mötets öppnande 
Carl-Magnus Sångeclint förklarade årsmötet för öppnat. 

 
§ 1 Godkännande av dagordning 
Årsmötet godkände dagordningen. 

 
§ 2 Ordförande för mötet 
Pekka Seitola valdes till ordförande för årsmötet. 
 
§ 3 Sekreterare för mötet 
Fredrik Lård valdes till sekreterare för mötet. 
 
§ 4 Val av justeringsmän tillika rösträknare 
 Mats Bernäng och Peter Lindberg valdes att vara justeringsmän och rösträknare. 
 
§ 5 Mötets behöriga utlysande 
Kallelse mejlats till samtliga medlemmar. 
Kallelsen anslogs på hemsidan och på Facebook. 
 
Årsmötet fann att kallelsen till årsmötet anslagits på vederbörligt sätt och godkände mötets 
behöriga utlysande. 
 
§ 6 Fastställande av dagordning. 
Årsmötet beslutade att godkänna dagordningen. 
 
§ 7 Utmärkelser  
GSS styrelse föreslog att utnämna Bengt-Olov Agell till hedersmedlem för sitt omfattande 
engagemang under mycket lång tid i föreningen. 
Årsmötet beslutade att utnämna Bengt-Olov Agell till hedersmedlem. 
 
 



§ 8 Styrelsens verksamhetsberättelse, resultat och balansräkning 
Pekka Seitola belyste höjdpunkter ur verksamhetsberättelsen. I övrigt finns dokumenten 
publicerade för medlemmarna att hämta och läsa på föreningens hemsida. 
 
Resultat:  kr 
Föreningen består av 661 medlemmar vilket är en ökning från föregående år. 
Föreningen har 155 st båtplatser och har en väntelista med 43 st i kö. 
 
Jacob Engwall redovisade föreningens tre stiftelser. Utdelningar från stiftelserna skall användas 
till respektive stiftelses syften. 
 
Årsmötet beslutade att godkänna verksamhetsberättelsen. 
 
§ 9 Revisionsberättelse 
Bo Narving uppläste revisionsberättelsen för föreningen 
Bo Narving uppläste revisionsberättelsen för stiftelser och fonder. 
 
Årsmötet beslutade att fastställa resultat och balansräkningen 
 
§ 10 Beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 
 
§ 11 Juniorverksamhet 
Andréa Gleerup redovisade juniorverksamheten för 2021 samt berättade vad som är på agendan 
under 2022. 
 
§ 12 Fastställande av verksamhetsplan och behandling av budget 
Bo Narving redovisade handlingsplanen för 2022. 
 
Förslag lades på att införskaffa mastkran, se över hamnutformning och undersöka om det är 
möjligt att göra västra hamnen djupare.  
Årsmötet beslutade att ge styrelsen i uppdrag att utreda och presentera förslag kring detta till 
höstmötet 2022. 
 
Medlemsförslag inkom om att undersöka om GSS kan gynnas av Svenska Spels funktion 
Gräsroten.  
Årsmötet beslutade att ge styrelsen i uppdrag att undersöka detta.  
Bo Narving presenterade styrelsens förslag till höjning av medlemsavgiften samt informerade om 
höjda avgifter för båtplatser. 
Årsmötet beslutade att godkänna förslaget om höjd medlemsavgift.  
 



Båtplatsernas avgifter är styrelsebeslut och berör ej årsmötet utan togs upp enbart som 
information. 
Årsmötet beslutade att godkänna verksamhetsplan och budgetförslag. 
 
§ 13 Val av ordförande i styrelsen för en tid av 1 år 
Valberedningen föreslog Carl-Magnus Sångeclint att vara ordförande för föreningen intill nästa 
årsmöte. 
Årsmötet beslutade att välja Carl-Magnus Sångeclint till ordförande intill nästa årsmöte. 
 
§ 15 Val av ledamöter och suppleanter 
Valberedningen presenterade sitt förslag. 
Årsmötet beslutade att godkänna valberedningens förslag. 
 
§ 16 Val av revisorer och revisorssuppleanter 
Årsmötet beslutade att välja revisorer och revisorsuppleanter enl. nedan. 
Revisor                                                                 Arne Fagerström                      omval 1 år 
Revisor                                                                 Gary Etholén                             omval 1 år 
Revisorssuppleant                                             Jonas Lundblad                         omval 1 år 
Revisorssuppleant                                             Lars-Åke Sund                           omval 1 år 

§ 17 Val av valberedning 
Tidigare valberedning föreslogs fortsätta som valberedning och att tillfråga Kerstin Grundén om 
att ingå i valberedningen. Kerstin var ej närvarande och kunde därför inte yttra sig. Pekka Seitola 
lovade att ha ett samtal med henne och återkomma med svar. 
 
Årsmötet beslutade att tidigare valberedning väljs att vara valberedning även 2022 samt välja 
Kerstin Grundén att ingå i valberedningen under förutsättning att hon väljer att svara ja. 
 
§ 18 Behandling av inkomna frågor.  
Kenneth Johansson redovisade ett förslag i fem punkter om hur vi kan knyta juniorverksamheten 
och den seniora tävlingsverksamheten närmare varandra så att övergången blir mer sömlös och 
ge juniorerna en möjlighet att knyta kontakter med mer seniora tävlingsseglare. Detta för att bli 
mer inkluderande och gynna erfarenhetsutbyte. 
 
Årsmötet beslutade att godkänna förslaget.  
 
§19 Seglingsprogram 2022 
Styrelsen presenterade förslag till seglingsprogram för 2022 med reservation för förändring p.g.a 
Covid-19 pandemin. Carl-Magnus Sångeclint berättade mer ingående om No Emission Race. 
Årsmötet beslutade att anta seglingsprogrammet för 2022. 
Programmet anslås på föreningens webbsida. 
 
 



§ 20 Säsongens händelser 
Bo Narving presenterade kommande program avseende bomiläggning, arbetsdagar, sjösättning 
mm. 
Programmet anslås på föreningens webbsida. 
 
§ 21 Övriga frågor 
En fråga kom upp på årsmötet som handlade om de tre fonder som inte förvaltas av Jacob. 
Kan vi undersöka om det är möjligt att ändra i fondernas utformning så att de små pengarna som 
finns i dem kan förräntas och bli fler. 
Årsmötet beslutade att styrelsen skall undersöka möjligheterna.  
 
§ 22 Mötets avslutande 
Pekka tackade för deltagandet och avslutade mötet. 

 
…………………………                                         ……………………….. 
Pekka Seitola   Fredrik Lård 
Årsmötesordförande   Årsmötessekreterare 
 
 
 
…………………………                                         ……………………….. 
Mats Bernäng   Peter Lindberg 
Justeringsman   Justeringsman 


